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	2017年9月山东“美国商务周”参与成员公司情况问卷

Commercial Benefits Questionnaire for Participant AmCham China Member Company of the Shandong U.S. Business Partnership Week, September, 2017  
共三页
3 Pages in total
除特别注明和非中文姓名外，请用中文填写以下表格。
Please fill in the form using Chinese unless otherwise noted or for non-Chinese names. 



	公司名称（中英文）
Company name (EN / CN)
	

	联系人 Point of contact
	联系电话 Phone number
	电子邮件 E-mail

	
	
	

	报名说明（必填）：为了更深入地与美国公司探讨如何更好地实施国务院关于扩大对外开放和积极利用外资的相关举措，山东省将由刘家义省委书记和龚正省长等领导以及山东全省十七个市的市长和明星企业负责人参与同中国美国商会代表团的会见和会谈。为了更好展开深入和富有成效的对话，我们以中国美国商会主席蔡瑞德的名义，特别邀请成员公司安排中国区总裁、副总裁（或同等级别）代表参与此次赴济南的活动。每个成员公司限报不超过三人。
Registration instructions (Required): In order to have in-depth and meaningful dialogues with the AmCham China delegation, Shandong has arranged the Province’s Party Secretary Liu Jiayi, Governor Gong Zheng, all 17 mayors and many heads of the star companies of the province to join the activities to exchange views on how Shandong can better implement the Chinese State Council’s measures to further strengthen opening and more proactively utilize FDIs.  Therefore, on behalf of William Zarit, Chairman of AmCham China, we highly encourage member companies to arrange heads and deputy heads of your China operations to join the delegation.  Head count per company is limited to three.  

	参与人 Participants
	姓名（中英文）Name（EN/CN）
	职务（中英文）Title (EN/CN)

	1
	
	

	2
	
	

	3
	
	

	报名说明（选填）：9月公司是否有全球负责人来中国视察公司业务？山东省将以龚正省长的名义签发邀请函，邀请公司全球负责人到访济南参与相关活动，并根据公司的需要和具体情况，为公司全球负责人定制具体行程安排。
Registration instruction (Optional): Are their global senior executives, e.g. global CEO / president or the equivalent of your company to visit China in September?  If so, Governor Gong Zheng would like to sign invitations to invite your global senior executives to join the delegation, and Shandong can also arrange a tailor-made itinerary in Shandong for your company’s global executives. 

	参与人 Participants
	姓名（中英文）Name（EN/CN）
	职务（中英文）Title (EN/CN)

	1
	
	

	2
	
	

	公司介绍 Company introduction

	公司其全球和在华务介绍（必填）
Overall company profile globally and business portfolio in China (Required)
	

	公司在山东业务介绍（如适用）
Company business presence in Shandong (If applicable)
	

	参与签约活动信息：活动环节中，包括为代表团成员公司和山东合作方安排的由省领导参与见证的商业合约签署仪式，适用范围包括商业合约、合作备忘录等。如成员公司有新近达成并已经签署的合作项目，我们也建议在签署仪式上签署，作为公司在山东成功合作的宣传(续下页)。
Information on commercial signing: There will be a commercial signing ceremony witnessed by provincial leadership arranged during the delegation’s activities, inclusive of all commercial agreements, MOUs, etc.  If member companies have recently contracts or partnerships in Shandong already signed, we highly encourage these contracts / MOUs to be RE-SIGNED at the ceremony for branding purposes.  

	中方（山东方）签署方名称
Name of signing partner in Shandong
	

	中方（山东方）联系人
Point of contact at signing partner
	

	合约文件名称
Name of document to be signed
	

	估计合约（作）价值（人民币）
注：仅作为活动安排内部统计使用，不用于任何形式的分享以及公开。
Estimated value of contract / partnership (RMB)

Note: For program planning purposes only.  The information will be kept strictly confidential, and will not be shared or publicized.
	

	合作内容简要说明
Brief introduction of the collaboration
	

	“中国美国商会会员公司在山东经营情况简报”：中国美国商会代表团访问济南期间，商会主席蔡瑞德先生计划代表商会向山东省领导递送中国美国商会成员公司在山东经营情况的简报，协助山东省政府部门更深入了解商会会员企业在山东的经营情况，举得的成绩以及希望得到支持的经营计划、获取协助解决的具体问题和困难。请参会企业提供中、英文（分别不超过800字）信息，供整理和递送。
注：相关信息仅作为商会向山东省分享使用，不做活动现场的讨论或任何形式的公开。

AmCham China Member Companies in Shandong Brief: During the visit to Jinan, Chairman of AmCham China William Zarit plans to present a collection of summaries of AmCham China member companies’ operations in Shandong to the leaders of Shandong Province to share U.S. companies’ success stories and ask support for specific challenges U.S. companies face in Shandong.  Please provide a summary of your stories in both English and Chinese (each 800 words max.) for filing.

Note: The information will be used for AmCham China to share with Shandong only, will not be discussed during the meetings during the visit, and will be kept strictly confidential of other parties.

	

	“跨国公司山东行”活动：美国商务周期间将组织跨国公司山东行活动，公司希望到哪个城市考察？考察重点/要求是什么？
Tailor-Made Multinational Corporation Shandong Tour: During the Shandong U.S. Partnership Week, Shandong will organize business development trips.  Which city are you interested in visiting?  What is the main scope of your business interest?

	希望考察的城市 The city interested in visiting
	

	希望考察的重点 Scope of business interests 
	

	“美国公司在山东”合作成就图片展：“美国商务周”活动期间，将在会议活动现场举办“美国公司在山东”合作成就图片展，宣传美国公司和山东的贸易与投资合作成就。参与会议的山东省、各市、企业以及成员公司高管都将受邀观展。我们特别邀请参会的成员企业中，在山东有具体合作和业务的企业，提供相关的图片和说明文字参展。
‘U.S. Companies in Shandong’ Photo Exhibition: A photo exhibition to showcase the achievements of U.S. company-Shandong success stories will be arranged as a key program component to be toured by Shandong provincial and municipal government leaders and all attending Shandong and U.S. business leaders.  We invite all participating companies to provide artwork that would showcase your successes of partnerships in Shandong.   

	山东合作方 Partner in Shandong
	

	简要文字描述，包括项目地点、时间、积极的经济和民生影响等。
Brief description, including location, time, positive economic and development impact, etc. 
	


请成员公司填写好以上表格后，不晚于在9月10日将表格返还至：
中国美国商会工作组协调员陈克梦，邮件：jchen@amchamchina.org，电话：(010) 8519 0865。 
同时，如有任何关于此次活动的总体问题，烦请致电：
中国美国商会会员运营总监谭纬，邮件：htan@amchamchina.org，电话：(010) 8519 0856。
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